
Јадранка Јоксимовић: Европска комисија се позитивно изјаснила о свим законима који су ушли у Скупштину
четвртак, 31 јул 2014 12:01

Београд -- Јадранка Јоксимовић изјавила да су сви закони, који су ушли у републички
парламент, од којих су неки и усвојени, наишли на позитиван одговор Европске комисије.

  

Министарка без портфеља задужена за европске интеграције је подсетила да се
очекује и усвајање закона о приватизацији и стечају и сет медијских закона и додала да
је реч о законима који показују ефекат на средњи рок.

  

  

Она је у Јутарњем програму ТВ Пинк рекла да се нада да ће градјани видети ефекат тих
закона за две или три године, указујући да су за градјане највећи проблеми
незапосленост и низак животни стандард.

  

Јоксимовић је казала да се без доводјења пре свега директних страних инвестиција, не
може опоравити економија и отворити нова радна места, а да страни инвеститори желе
препознатљиво окружење и законодавство и услове под којим могу да отворе своје
фирме и компаније и да запосле раднике.
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На питање новинара о средствима од 200 милиона евра из ИПА фондова, која сваке
године Србији стоје на располагању, Јоксимовић је одговорила да су ти фондови до
сада добро коришћени.

  

Медјутим, проблем је што ти фондови нису коришћени у довољној мери за капиталне
инфраструктурне пројекте, оценила је Јоксимовић и додала да верује "да ћемо имати
пројекте".

  

Јоксимовић је навела да је бесповратних 30 милиона евра намењено санацији поплава,
да су средства, која нису искоришћена 2012. пренамењена и да је за 2014. годину 50
милиона евра пренамењено за санацију поплава.

  

"Данас шаљемо апликацију за фонд солидарности. Ја верујем да ћемо измедју 40 и 50
милиона евра добити до краја године, такодје, бесповратне помоћи", додала је
Јоксимовић.

  

(Танјуг)
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